
Hovedutvalget for miljø, idrett og kultur (MIK) - 2017 
 

Aps representanter i MIK etter valget er: Gunnar Gussgard, Priya Prasath, Cathrine 
Chaffey. Vararepresentanter: Maj Berger Sæther, Odd Willy Lørstad, Jannicke Veum-
Søhoel, Harald Endresen, Toril Staveli Marthinsen. 

Noen viktige eksempler på saker på som fraksjonen har vært med å behandle i 
utvalget er gjengitt nedenfor på ulike områder: 

Miljø: 

- Oppfølging av klimapanelet 
- Energi og klimaplan 
- Miljøprogram og miljøoppfølgingsprogram i plan- og byggesaker 
- Handlingsplan for bedre luftkvalitet i Bærum kommune 
- Masseforvaltningsplan 
- Oslopakke 3 – trinn 2 – nytt bompengeopplegg 
- Handlingsplan sykkel 2018-2021 
- Sykkelstrategi 2018-2021 

Idrett m.v.: 

- Nadderud Arena 
- Nytt svømmeanlegg på Rud  
- Retningslinjer for gummigranulat på kunstgressbaner 
- Temaplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 
- Avtale om bruk av flerbrukshall ved Eikeli videregående skole. 

Kultur m.v.  

- Organisasjonsform for Bærum kulturhus 
- Bruk og tilgjengeliggjøring av verneverdige bygg 

Annet: 

- Forskrift om fartsbegrensing i sjø i Bærum 
- Kadettangen Sandvika Fjordpark 
- Elvebredden – Sandvika øst 
- Ungdomsråd 
- Tiltaksplan Sammen for barn og unge 
- Strategi for overvannshåndtering 

Fraksjonen har ansett at BAP sitt program har vært ivaretatt i rådmannens forslag i 
mange av disse (og andre) saker. Fraksjonen har bedt om at det lages en strategi for 
hvordan den kommunale medvirkningen med Ruter for å løse lokal 
kollektivtrafikkutfordringer kan forbedres. Fraksjonen foreslo sammen med andre 
partier at det legges opp til at ny svømmehall på Rud, friidrettsanlegg på Rud og ny 
Nadderud stadion kan realiseres 2017-2021/22 innenfor en ansvarlig økonomisk 
ramme. Fraksjonen foreslo å redusere høyden på «kollene» på Kadettangen. Vi var i 
mot å uttrykke bekymring for rushtidsavgift ved nytt bompengeopplegg i Oslo. 
Fraksjonen har stilt spørsmål om forurensing langs Lomma og om brøyting og strøing 
på kommunale veier. 



Fraksjonen har fremmet BAP sine saker i behandlingen av kommunens 
handlingsprogram for 2017-2020. Forslagene har vært forankret i BAP sitt program 
og koordinert gjennom deltakelse på kommunestyregruppas budsjettseminarer og ved 
fraksjonsleders deltakelse i ”budsjettgruppa” (gruppestyret og fraksjonslederne). I 
utgangspunktet ble det fra BAP fremmet forslag i MIK å øke parkeringsavgiften til kr 
20 time og benytte merinntektene til flere parkeringsplasser for sykkel inkl. el.sykkel 
og el.biler, energisparing i kommunale bygg med plan for økte enøk-investeringer, økt 
tilskudd til idrettslag (snødrift), Bærum kulturråd, Bærum natur og friluftsråd og 
Hennie Onstad kunstsenter, kultur- og idrettskort til barn unge som vokser opp i 
økonomisk vanskeligstilte familier (jfr. "Askermodellen"), samt kjøp av mer tjenester 
for gjenvinning og gjenbruk fra arbeidsmarkedsbedrifter  

Det ble også fremmet verbalforslag om å innføre klimaregnskap og klimabudsjett fra 
2019, vurdere solfangere på alle kommunale nybygg, utrede el-sykkelpool ved 
kollektivknutepunkter som muliggjør sykling på tvers av de skinnegående 
kollektivrutene, arbeide for flere matebusser inkl. økt avgangshyppighet som ikke skal 
gå på bekostning av ekspressrutene, fornye plan for innfartsparkering inkl. 
sykkelhotell og å utvikle partnerskapsavtale med DNT om utvikling av Bjørnsvika,  

Fraksjonen har vært representert på møter/seminar med idrettsrådet og kulturrådet og 
på utvalgets befaringer. Det har vært avholdt fraksjonsmøter i forkant av 
utvalgsmøtene. Vararepresentanter har møtt når det enkelte ganger har vært forfall i 
utvalgsmøtene fra de faste representantene. Alle vararepresentanter har vært invitert 
til fraksjonsmøtene. 
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